
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2018

z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 28 marca 2018 r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady – Zbigniew Przybysz o godz. 15:30 otworzył XXXVI sesję Rady
Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie 
z  listą  obecności  w  sesji  uczestniczy  14  radnych,  co  wobec  ustawowego  składu  Rady
wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

NIEOBECNI:

1. Dariusz Miszczuk – radny Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
3. Alicja Podlewska – Sekretarz Gminy
4. Lech Zieliński – Kierownik Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
5. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika Referatu Techniczno – Inwestycyjnego
6. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
7. Marta Budzińska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu
8. Ratajczak Aleksander  – Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji
9. Szewczun Jolanta – Przewodnicząca Rady Powiatu
10. Koszewska Barbara – Dyrektor Tęczowego Przedszkola
11. Przybysz Katarzyna – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu
12. Szulga Wincenty – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bągarcie
13. Kulik Dominika – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruku
14. Michalski Paweł – Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dzierzgoniu
15. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności
                 /załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad 

Przewodniczący Rady przedstawił  następujący porządek obrad ,który Rada Miejska  
w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.
3) Przyjęcie  protokołu  z  XXXV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu  z  dnia  

28 lutego 2018 r.



4) Przedstawienie  informacji  z  działalności  Burmistrza  Dzierzgonia  w  okresie  między
sesjami:
a) przedstawienie informacji – ref. Burmistrz,

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

5) Wnioski i zapytania.
6) Przedstawienie  informacji o stanie bezrobocia w gminie w 2017 r.:

a) przedstawienie informacji – ref. Z-ca Dyrektora Roman Kulpa,

b) dyskusja i przyjęcie informacji.

7) Rozpatrzenie informacji na temat pozyskiwania środków zewnętrznych w 2017 r.:

a) rozpatrzenie informacji – ref. Kierownik RTI,
b) dyskusja i rozpatrzenie informacji.

8) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi  oraz zapobieganie  bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Dzierzgoń  
w 2018 r.:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

9) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

10) Zatwierdzenie  uchwały  w sprawie  podziału  Gminy Dzierzgoń  na  okręgi  wyborcze  
oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz, 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Zatwierdzenie uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pod nazwą
„Młodzieżowy Klub Opiekuńczy Wolnoczasówka”:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Dyrektor MOPS,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

12) Przedłożenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 r.
13) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
14) Wolne wnioski radnych.
15) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
16) Zamknięcie sesji.



Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół z XXXV sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 21 lutego 2017 r. Rada
Miejska w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie bez uwag.

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz – Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności za okres między 
sesjami,          tj. od 28 lutego 2018 r. do 21 marca 2018 r.

/załącznik nr 4/

Ad punktu 5 porządku obrad

Przewodniczący  Rady  –  Zbigniew  Przybysz  poinformował,  że  wniosek  od  Państwa
Burdyńskich powinna zająć się Pani Burmistrz i urzędnicy, gdyż to zadanie dla gminy a nie radnych.

Burmistrz  -  odpowiedziała,  iż  to  jest  ujęte  w  dodatkowych  punktach  świetlnych  i  będzie  
to zrealizowane.

Wiesława  Grzegowska  –  stwierdziła,  iż  mieszkańcy  na  Słonku  skarżą  
się  na strzelnicę,  gdyż  jest  tam głośno,  psy się  wściekają  i  chciałam się  zapytać  czy dałoby radę  
coś z tym zrobić.

Bogdan Toporkiewicz – odniósł się do pisma od  „Forum Żuławskich Dziewczyn” z prośbą aby
Pani Burmistrz się do tego ustosunkowała.

Dywan Irena – poinformowała, iż są skargi od mieszkańców, odnośnie dowozów do szkoły.
Plan zajęć po feriach został zmieniony i gimnazjaliści zaczynają godzinę wcześniej lekcje i są dowożeni
przez  rodziców  do  szkoły.  Poprosiła  aby  rozwiązać  ten  problem.  Zwróciła  się  również  do  Pani
Burmistrz  z  zapytaniem  kiedy  zostanie  podpisane  porozumienie  ze  Stowarzyszeniem  „Forum
Żuławskich Dziewczyn” na korzystanie ze świetlicy, określenie zasad funkcjonowania świetlicy.

Andrzej Pskiet – poinformował, że uporządkowanie ulic Jagiełły i Limanowskiego odnośnie
parkowania na ulicy spowodowało poruszanie się samochodów z dużo większą prędkością. Zwrócił się
na  wniosek  mieszkańców wniósł  prośbę  o  wybudowanie  dwóch  progów zwalniających  na  osiedlu
Jagiełły z uwagi na duże zagrożenie dla mieszkańców.

Poprosił o szersze przedstawienie problemu stowarzyszenia „Forum Żuławskich Dziewczyn”.
Mieczysław Link – zapytał w imieniu mieszkańców miejscowości Bruk jaki los czeka naszą

kotłownie? Czy to prawda, że kotłownia ma być zlikwidowana ze względu na duży koszt remontów? 
Emilia Tkacz – zapytała  o Program dwóch animatorów na Orliku, czy informację na ten temat

będą publikowane? Czy można więcej na ten temat uzyskać informacji?
Tomasz Przybilski – zapytał kiedy będą realizowane fundusze sołeckie i czy będą dołożone do

tego jakieś pieniądze?
Ryszard Świder – zwrócił uwagę i poprosił o wyjaśnienie publikacji w Dzienniku Bałtyckim

odnośnie  funduszy  obywatelskich,  bo  z  tego  artykułu  wynika,  że  wszystkie  trzy  projekty  zostały
sfinansowane.

Ad punktu 6 porządku obrad



a) przedstawienie  informacji  o  stanie  bezrobocia  w  gminie  w  2017  roku  
– ref. Z-ca Dyrektora Roman Kulpa
                                                                                                                  /załącznik nr 5/

b) Przewodniczący Rady – zapytał ilu urzędników pracuje w Biurze Pracy? 
Roman  Kulpa  –  odpowiedział,  że  obecnie  zatrudnione  są  34  osoby  plus,  dwie  osoby  
są na urlopie macierzyńskim i dwie osoby na urlopie bezpłatnym.
Przewodniczący Rady – zapytał na jaki okres Chińczyk może dostać umowę o pracę?
Roman Kulpa – odpowiedział, że o tym decyduje wojewoda, daje pozwolenie na pracę i na
jaki okres.

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższą informację.

Ad punktu 7 porządku obrad
a) rozpatrzenie  informacji  na  temat  pozyskiwania  środków  zewnętrznych  w  2017  r.

 – ref. Kierownik RTI
                                                                                                                /załącznik nr 6/

b) Andrzej  Pskiet  –  stwierdził,  iż  uwag  nie  ma  do  przedstawionego  sprawozdania  
ale  powiedział  że  te  kwoty  pozyskane  nie  zadawalają,  praktycznie  pozyskaliśmy
1.700.064,17 zł,  środki własne to 1.446.000,00zł. Uważa, że na inwestycje jest to mała
ilość  środków  pozyskanych.  Zapytał  kto  pisze  projekty?  Piszą  to  pracownicy  gminy,  
czy zleca to się większym firmom?
Lech Zieliński – odpowiedział, że projekty są pisane przez pracowników.
Przewodniczący  Rady  –  pogratulował  za  prace  wykonane,  ponieważ  pozyskane  kwoty
zostały sensownie wykorzystane.

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższą informację.

Ad punktu 8 porządku obrad
a) przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dzierzgoń w 2018 r. 
– ref. p.o. Kierownik GK 
                                                                                                                      /załącznik nr 7/

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący Radny poddał pod głosowanie przedstawiony projekt zatwierdzenia uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganie
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dzierzgoń Rada przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu
brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXVI/310/2018.
                                                                                                                     /załącznik nr 8/

Ad punktu 9 porządku obrad
a) przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty

za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty  
– ref. p.o. Kierownik GK (Autopoprawka)
                                                                                                                     /załącznik nr 9/

b) Ryszard Świder – stwierdził, iż uchwalając taką uchwałę wciąż popełniamy błąd, jest zbyt mała
różnica między cenom za odpady segregowane a niesegregowane. Wydaje mi się że jakbyśmy
podnieśli mocno cenę za odpady niesegregowane uzyskalibyśmy to o co nam właściwie chodzi.
Zapytał Pana Kierownika czy aneksy i opłaty są wysyłane za rok kalendarzowy?

Wojciech  Budziński  –  odpowiedział,  że  informacja  o  wysokości  opłaty  jest  
to zwyczajowa rzecz i jest wysyłana na rok wcześniej, jeśli są zmiany wprowadzane informuję
wszystkich właścicieli budynków zamieszkałych.



Ryszard Świder – zapytał a co z mieszkańcami, którzy zapłacili za cały rok z góry?
Przewodniczący Rady – zapytał Prezesa ZGKiM czy jest różnica między deklaracjami 

a  rzeczywistym  stanem  ile  osób  deklaruje  selektywne  segregowanie  śmieci,  czyli  płaci  
za śmieci segregowane a wyrzuca je jako niesegregowane. Uważam, że ta różnica powinna być
niższa,  ponieważ większość mieszkańców mija  się z deklaracjami.  Jak faktycznie  wygląda  
ta sprawa?

Prezes ZGKiM – odpowiedział,  że  65 % mieszkańców deklaruje tą segregację tych
śmieci,  
a 35 % mieszkańców deklaruje,  że nie  segreguje tych śmieci.  Z tą  segregacją tak jak Pan
Przewodniczący  powiedział,  nie  wygląda  to  najlepiej.  Myślę,  że  ci  którzy  zadeklarowali  
tę  selektywną  zbiórkę  odpadów,  to  myślę  że  70  %  z  tej  puli  nie  zbiera  tego  selektywnie
poprawnie, czyli to jest dalekie do ideału. Z tego tytułu są też wysokie koszty, które zakład musi
ponosić.  Z  roku  na  rok  opłaty  są  coraz  większe,  śmieci  z  roku  na  rok  także  przybywa.
Stwierdził, iż faktem jest to, że stawki za odbiór tych odpadów są rażąco niskie, wystarczy  
to porównać do naszych sąsiednich gmin. Podwyżka którą tu proponujemy oczywiście się z niej
cieszę, bo pozwoli na zniwelowanie tego deficytu u nas w spółce ( ponad 300 tysięcy za 2017
rok),  ale nie pozwoli spółce rozwijać się prawidłowo, czyli  osiągać tego progu rentowności
powyżej zera. 

Bogdan Toporkiewicz – dodał, że biorąc pod uwagę naszą propozycję wzięliśmy pod
wzgląd  też  mieszkańców.  Łatwo  jest  dokonać  weryfikacji  w  domkach  jednorodzinnych,  
ale jak można odpowiedzieć mieszkańcom gdzie trzy bloki mają wspólny boks, gdzie składają
śmieci, 90 % mieszkańców tych bloków selektywnie wkłada śmieci, ale zawsze się znajdzie
kilka osób gdzie powrzucają te śmieci nie tak jak trzeba. I z automatu to zostaje przekształcone
na śmieci niesegregowane. My musimy ludzi edukować a nie odstraszać ceną, trzeba szukać
innych środków a nie bazować tylko na cenie za śmieci.

Grzegowska Wiesława – dodała, że tu brakuje edukacji i często ludzie nie wiedzą gdzie
jakie śmieci wrzucić, trzeba postawić na edukację.

Dywan Irena – zgadzając się z poprzednimi wypowiedziami, nadmieniła, że edukacja 
tu dużo nie da o ile pracownicy będą rzeczywiście  tego danego dnia zbierali tylko te śmieci,
które  powinny być  zbierane.  Mieszkańcy widzą,  że  wszystko  idzie  do  jednego kontenera.
Radna zapytała dlaczego mamy segregować śmieci jeśli wszystko jest mieszane?

Prezes ZGKiM – odpowiedział, że nie zgadza się z tą wypowiedzią. Twierdzi, że jego
pracownicy nie mają innej możliwości jak zbierać jak zbierają, oczywiście państwo widzicie  
jak  przyjeżdżają  po  niesegregowane  i  wrzucają  do  tego  segregowane,  ale  jak  te  śmieci  
po ich weryfikacji są źle posegregowane to muszą to wrzucić do tej nie selekcji. 

Andrzej Pskiet – uważa, że śmieci niesegregowane powinny być droższe dlatego, że tak
wskazują nasze wskaźniki, bo musimy osiągnąć wskaźnik 50% śmieci segregowanych.  

Zbigniew Przybysz  -  dodał,  że mimo tej podwyżki  i tak będziemy musieli  dołożyć
Zakładowi  Komunalnemu bo jest  deficyt.  Ta podwyżka  nie  pokryje  rzeczywistych  kosztów
poniesionych przez firmę. Wynajęliśmy zakład aby nam świadczył usługi, koszty wywożenia
naszych śmieci są wyższe niż… to jest optymalne rozwiązanie.

Ryszard Świder – dodał, że ZGKiM wygrał przetarg, myśmy go nie wynajęli. Zapytał
gdyby tą usługę realizowała firma zewnętrzna, również dopłacalibyśmy do tego?

Zbigniew Przybysz  –  odpowiedział  raczej  nie,  ale  nie  można  firmy  doprowadzać  
do bankructwa.

Ryszard Świder -  stwierdził, że przerzucamy obciążenie finansowe na mieszkańców.
Zbigniew Przybysz – dodał, że każdy usługobiorca musi zapłacić za usługę.

 

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  z  autopoprawką
zatwierdzenia  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty  Rada  podjęła  12  głosami  
za i 2 wstrzymane. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXVI/311/2018.
                                                                                                                    /załącznik nr 10/



Ad punktu 10 porządku obrad

a) przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Dzierzgoń  na  okręgi
wyborcze  oraz  ustalenia  ich  granic,  numerów  i  liczby  radnych  wybieranych  
w każdym okręgu – ref. Sekretarz

                                                                                                         /załącznik nr 11/
Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie podziału Gminy Dzierzgoń na okręgi wyborcze oraz ustalenia  ich granic,
numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu Rada podjęła jednomyślnie.
W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXVI/312/2018.
                                                                                                         /załącznik nr 12/

.Ad punktu 11 porządku obrad
a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie  utworzenia placówki wsparcia dziennego

pod nazwą „Młodzieżowy Klub Opiekuńczy Wolnoczasówka” – ref. dyrektor MOPS.

                                                                                                                  /załącznik nr 13/
Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia
uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pod nazwą „Młodzieżowy
Klub Opiekuńczy Wolnoczasówka” Rada podjęła jednomyślnie.  W głosowaniu brało
udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXVI/313/2018.
                                                                                                                  /załącznik nr 14/

Ad punktu 12 porządku obrad

Burmistrz  Dzierzgonia  –  Elżbieta  Domańska  przedłożyła  na  ręce  Przewodniczącego
Rady sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2017 r.

Ad punktu 13 porządku obrad
1) Pismo  dotyczące:  Wypowiedzenia  porozumienia  na  korzystanie  z  pomieszczeń

świetlicy w Żuławce Sztumskiej.
                                                                                                                  /załącznik nr 15/

Zbigniew  Przybysz  –  zapytał  odnośnie  Stowarzyszenia  „Forum  Żuławskich
Dziewczyn”: Kto jest właścicielem tej placówki? Kto sprawuje Zarząd w tej placówce? 

Elżbieta Domańska – poinformowała, że dostała pismo ale w wielu sprawach  
się nie zgadza, ustosunkuje się na to pismo pisemnie i przedstawi to Radzie. Burmistrz
odpowiedziała,  że  gmina  jest  właścicielem  świetlicy,  natomiast  zarząd  wszystkich
świetlic  ma  Dzierzgoński  Ośrodek  Kultury.  W  świetlicy  w  Żuławce  Sztumskiej  
od  wielu  lat  działa  Forum Żuławskich  Kobiet,  działało  i  działa,  problem powstał  
w  ubiegłym  roku  jak  był  remont  kiedy  świetlica  musiał  zostać  wyłączona  
z użytkowania z powodu zagrożenia katastrofą budowlaną. Remont dachu się odbywał
ale dostałyście panie inny lokal zastępczy do realizacji. Odbyło się wiele spotkań, gdzie
wszystkie  niejasności  były  wyjaśniane.  Pytałam Pani  Dyrektor  czy  były  umowy na



podnajem świetlicy ale tych umów nie było. Dom Kultury wprowadził nowy regulamin
podnajmu  świetlic  na  organizowanie  imprez,  które  odbywają  się  w  odpowiednich
miejscowościach,  świetlice  na  działalność  statutową  w  każdej  miejscowości  
są bezpłatne.  Ze świetlicy korzysta „Forum Żuławskich Kobiet” jak i Ochotnicza Straż
Pożarna oraz mieszkańcy,  zarządcą świetlicy jest Dom Kultury,  są wytypowane trzy
osoby do np. wydawania kluczy, pilnowania harmonogramów, nie biorą pieniędzy, bo
przelewy wpływają do DOK-u.

Przewodniczący Rady – zapytał czy jest wypowiedzenie?
Iwona Pawłowska  – Tak, dostałyśmy. 
Burmistrz- odpowiedziała, że: nie! Panie korzystały i będą korzystać, mają tam

swój sprzęt i mogą korzystać z tej świetlicy.
Iwona Pawłowska – odpowiedział, że dostały wypowiedzenie. Najpierw miały

jedno porozumienie i z tego porozumienia po 3 dniach wycofano, gdzie poinformowano
nas  
o  tym  po  miesiącu.  Następnie  dostałyśmy  wypowiedzenie,  a  później  znów  umowę
podnajmu.  W  czwartek  poszłyśmy  sobie  szykować  wyjazd  do  Dzierzgonia,  
a tu z wielkimi pretensjami wpadają Panowie ze straży;  że nie mamy prawa tu być  
i kto dał nam klucze. 

Zbigniew  Przybysz  –  dodał,  że  każdy  problem  można  rozwiązać,  jesteście
jednym z użytkowników, są was dwie organizacje ciężko się dogadać.

Iwona Pawłowska – dodała, że nikt z nami nie rozmawia. Ostatnio było zebranie
z Panią Dyrektor DOKU, ale oczywiście nikt nas o tym zebraniu nie poinformował.

Zbigniew Przybysz – zapytał  czy macie propozycję współpracy ze Strażą?
Barbara  Job – dodała,  że  na czas  remontu  dostałyśmy wypowiedzenie,  które

było podpisane w 2010 roku z Domem Kultury na wniosek gminy, na podstawie tego
porozumienia  realizowaliśmy  wszystkie  wnioski  i  funkcjonowaliśmy.  Zaczął  się
remont, dostaliśmy w czasie trwania remontu wypowiedzenie z Domu Kultury, potem
były złożone wnioski gmina nam pomogła bo miałyśmy kontrole w innym obiekcie.  
W czasie remontu na naszą prośbę było zawarte porozumienie czyli  8 grudnia 2017
roku, które było podpisane przez Dom Kultury, Straż i przez nas; mieliśmy wspólnie
opiekować  się  całym  obiektem.  Po  czym  dostaliśmy  telefon  od  Pani  z  gminy,  
że decyzją Pani Burmistrz  jest  zerwane te porozumienie i  nie mamy prawa tam nic
robić.

Zbigniew Przybysz – zapytał kto z urzędu dzwonił ? poprosił o padanie imienia
 i nazwiska.

Barbara Job9 – odpowiedziała,  że Pani Kun. A świetlicą będą opiekować się
tylko Strażacy,  że mamy oddać klucze i dostaliśmy pismo, że te porozumienie które
było  
w grudniu podpisane jest zerwane i trwa tylko do końca stycznia. Od końca stycznia nie
mieliśmy do tej pory porozumienia, przy czym 26 marca po wielokrotnych wizytach  
u Pani  Dyrektor  dostaliśmy wstępne porozumienie,  z  którego  wynikało  że  możemy
korzystać z tej świetlicy.  Była akcja ze Strażakami którzy nam oznajmili,  że my nie
mamy prawa korzystać ze świetlicy, mamy się ich pytać i prosić o klucz, tam nie było
palone  i  piec  chyba  jest  zepsuty,  dzwoniłam do Pani  Dyrektor  i  kazała  nam oddać
klucze. My nie wiemy kogo się słuchać, dlatego chcemy rozwiązać tą sprawę.

Zbigniew  Przybysz  –  poinformował,  że  nie  będą  tej  rozmowy  przeciągać,  
są podane dane nazwiska, sprawa została przedstawiona, ten problem trzeba rozwiązać.
Przewodniczący  zadeklarował,  iż   po  świętach  ja,  Pani  Burmistrz  i  Pani  Dyrektor
spotkamy się w Żuławce i rozwiążemy ten problem.

2) Dyrektor  SP  -  Katarzyna  Przybysz  odpowiedział,  że  jest  bardzo  zaskoczona  
bo w gimnazjum uczy się jedno dziecko, które dojeżdża z Żuławki, więc proszę nie



mówić, że rodzice się skarżą.. Poinformowała, że nie była żadnych zmian w dowozach,
nie  było  żadnych  zmian  w  planie,  autobusy  kursują  tak  samo.  Program  nauczania
obowiązuje od godziny 8 – 14:25, być może te dziecko bierze udział w dodatkowych
zajęciach.

Dywan Irena – dodała, że dwoje uczniów uczy się w gimnazjum
Katarzyna  Przybysz  –  dodała,  że  wielu  nauczycieli  proponuje  poprawę  ocen

przed zajęciami lekcyjnymi lub pomoc w nauce. 
3) Prezes  ZGKiM – Piotr  Michalski  –  poinformował,  że  kotłownia  w Bruku to  temat

rzeka, a w jakim stanie ona jest to wszyscy mieszkańcy o tym wiedzą. W styczniu 2019
rusza nabór wniosków w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie,  na projekt,  
na modernizację takich kotłowni, ja jestem już w trakcie rozmów z Agencją Rozwoju
Pomorza  oni  będą  mi  pomagali  w  tym  projekcie.  Można  uzyskać  z  tego  projektu
dofinansowanie prawie 80 % na taką inwestycję, jest o co walczyć. Mieszkańcy Bruku
będą mieli te ciepło, chciałbym zrobić jeszcze ciepło systemowe, aby mieszkańcy mieli
ciepłą wodę w kranach. Prezes jest dobrej myśli, chce te środki pozyskać, a jak nie uda
nam  się  pozyskać  tych  środków  to  będziemy  starali  się  sukcesywnie  inwestycję
przeprowadzać. 

4) Katarzyna  Przybysz  –  poinformowała,  że  odkąd  Orlik  funkcjonuje  co  roku  gmina
pozyskuje  dofinansowanie  na  animatorów  to  są  ci  sami  panowie.  Umowy  zostaną
podpisane z tymi samymi osobami (Pan Jaciw i Pan Cierlicki)  tak  jak do tej pory  
to funkcjonowało. 

5) Elżbieta Domańska – dodał, że wiosną będzie przeprowadzony remont szatni na Orliku.
Odnośnie  funduszy  sołeckich  tak  jak  deklarowaliśmy,  do  piątku  czekamy  
na  rozstrzygnięcie  tych  kwot,  mamy  rezerwę   i  będziemy  dokładali  do  funduszy
sołeckich.

6) Sekretarz  –  Alicja  Podlewska  po  prześledzeniu  artykułu  z  Dziennika  Bałtyckiego,
stwierdziła,  że  Pani  która  publikowała  ten  artykuł  ułatwiła  sobie  zadanie  bo  nie
skontaktowała się z nami. Na naszej stronie był protokół zamieszczony więc uznała,  
że tą są zwycięskie projekty. Przeprosiła nas za to, a my wystąpiliśmy o sprostowanie
tego artykułu.

7) Burmistrz – Elżbieta Domańska odniosła się do strzelnicy i powiedział, że ona znajduje
się  na  terenie  Stary  Dzierzgoń  i  mieszkańcy  powinni  szukać  pomocy  u  wyższych
organów, bo my jako gmina nie jesteśmy władni. 

Ad punktu 14 porządku obrad

Ryszard  Świder  –  podziękował  Pani  Sekretarz  za  transparentność,  fajnie  to  było
pokazane przy głosowaniu na budżet obywatelski. 

Irena Dywan -  podziękowała Policji  ze Sztumu i  Dzierzgonia i  Ochotniczej  Straży
Pożarnej w Żuławce Sztumskiej za zapewnienie bezpieczeństwa uczestnikom Drogi Krzyżowej
w dniu 23 marca 2018 roku, która odbyła się po drogach powiatowych i gminnych. Również
podziękowała Pani Burmistrz i pracownikom urzędu za to, że odcinek drogi został zrobiony,
aby można było przejść normalnie a nie po koleinach.

Mirosław Szmigiel  – zwrócił  się do Pana Kierownika RTI o przyśpieszenie kontroli
drogi i wykonanie tego w odpowiednich warunkach atmosferycznych.

Elżbieta Domańska – zaprosiła wszystkich mieszkańców na uroczystą sesję 7 kwietnia,
na  której  odbędzie  się  rocznica  730  lat  nadania  praw  miejskich,  uroczystość  odbędzie  
się w Zespole Szkół w Dzierzgoniu. Złożyła również życzenia świąteczne.

.



Ad punktu 15 porządku obrad 

Przewodniczący Rady - Zbigniew Przybysz – zaprosił wszystkich na Drogę Krzyżową
ulicami  Dzierzgonia  i  życzył  spokojnych  Świąt  Wielkanocnych,  a  przede  wszystkim
poszanowania tradycji.

Ad punktu 16 porządku obrad 

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  –  Zbigniew  Przybysz
o godz. 17:20 zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                                       Przewodniczący Rady:

Agnieszka Gumuła                      Zbigniew Przybysz


